
In de raadsvergadering van 29 april jl. heeft wethouder Klein toegezegd een vraag van de CDA-fractie 
schriftelijk te beantwoorden. De vraag was “wanneer de snoei van fruitbomen in de buitenruimte in de 
planning staat en waarom dit nog niet is uitgevoerd.” Deze mail voorziet in een beantwoording van die 
vraag. 
 
Antwoord: 
De fruitbomen worden niet jaarlijks gesnoeid maar iedere 2 jaar (jaarlijks ca. de helft van het areaal) 
conform vastgesteld beleid. Door corona hebben vrijwilligers (o.a. de fruitboombrigade) in 2020 geen 
fruitbomen gesnoeid. De fruitbomen die in 2020 niet gesnoeid zijn, maar wel aan de beurt waren, worden 
alsnog na de bloei in 2021 gesnoeid. De fruitbomen die voor 2021 op de planning staan (ca. de helft van 
het areaal) worden in het najaar gesnoeid. De overige helft wordt in 2022 gesnoeid. De verantwoordelijke 
uitvoerende partijen voor de uitvoering zijn de Avri voor de fruitbomen in het buitengebied en de 
buitendienst voor de fruitbomen in de kernen. Er zal contact gezocht met de fruit Tech Campus om hen 
in verbinding te stellen met de uitvoerende partijen. 
 


